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《单词百科:prevailing是什么意思?prevailing怎么发音?prevailing的解释和
用法》

英语单词prevailing是什么意思?prevailing怎么读?prevailing怎么发音?美加网为您整理
了prevailing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！

prevailing怎么读

prevailing的读音:[pr��ve�l��]

prevailing的意思

1、adj.占优势的;主要的;普遍的;盛行的;

2、v.获胜( prevail的现在分词 );盛行;说服;（ 思想、观点等）被接受;

prevailing的相关词组

1、prevailing custom 风尚;
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2、prevail upon 劝告， 说服;劝诱;

3、prevail over 打败; 战胜; 压倒;覆盖;

4、prevail on 劝告， 说服;

prevailing的近义词

1、accustomed  adj.习惯的;通常的;独有的;适应的;

2、ascendent  n.幸运星;运道;支配力;优势;

3、current  adj.当前的;流通的;

4、customary  adj.习惯的;通常的;照惯例的;

5、dominant  adj.占优势的;统治的，支配的;[生]显性的;高耸的;

prevailing的双语例句

1、The direction of the prevailing winds should be taken into account.

应该将盛行风的方向考虑在内。

2、Thrift has become the prevailing practice.

节约成风.

3、He broke from prevailing orthodoxies and asked the awkward questions.

他抛开盛行的正统观念，问了一些难以回答的问题。

4、It includes the many existing way of thought concept ? value system 、 comportment
standardization 、 cultural production 、 social prevailing and system etc.

它包括思想观念、价值体系、行为规范、文化产品、社会风尚、制度体制等多种存在
方式.

5、The World Bank extends loans to its members on conventional terms commensurate
with prevailing interest rates.

世界银行以和当时利率相当的通常条件向成员国贷款.
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6、The prevailing current flows from east to west.

主道的水流是自东往西的.

7、She wears a fashionable hair style prevailing in the city.

她的发型是这个城市流行的款式。

8、We were horrified at the conditions prevailing in local prisons.

地方监狱的普遍状况让我们震惊。

9、The prevailing exchange rate system is lopsided.

世界现行汇率体系已经失衡.

10、This is also consistent with government's prevailing policy of not subsidising public
transport.

这与政府不补贴公共运输的现行政策是一致的.

11、Yellow is the prevailing color in her room.

黄色是她房间的主色.

12、The theory and development on industry Cluster have become the prevailing of
economic situation and abroad.

产业集群理论的产生与发展,成为国内外普遍存在的经济现象.

13、Plague was then prevailing in that city.

当时瘟疫正在该城流行.

14、The prevailing view seems to be that they will find her guilty.

一般人的看法似乎认为她会被判有罪。

15、But the price comes in line with the prevailing market level.

可是这个价格和目前的市场水平相一致.

16、Our quotation is valid only if the prevailing prices of raw materials do not change.
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只有在原材料当前价格不变时我们的报价才有效.

17、So prevailing a gentleman would not become in any degree pitiable.

一个如此出类拔萃的绅士是根本不可能变得可怜巴巴的.

18、the prevailing economic conditions

普遍的经济状况

以上是美加网为您整理的prevailing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查
看更多
关于prevailin
g的用法、prevailing的释义
、prevailing的相关详情请点击：https://dict.tjqzz.com/prevailing
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